
„A sötétség a világosság hiánya. Nem 

lehet összetörni és kilapátolni az 

ablakon. Sokkal egyszerűbb, ha 

meggyújtunk egy gyertyát. Tehát nem a 

rossz, a hiány ellen kell küzdeni, 

hanem életre hívni a fényt, a saját 

életünkben és másokéban egyaránt.”
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